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D A G O R D N I N G  

 

 

• 1 - Mötet öppnas 

Styrelseordföranden öppnar mötet. 

 

 

• 2 – Justering av: föregående  

Mötesprotokollen godkänns. Beslutade åtgärder, utöver de som nämns nedan, är ombesörjda 

eller påbörjade. 

 

 

• 3 – Inför årsmöte augusti 2024 

Diskussion om datum och förberedelser. 

Beslut Ordföranden tar kontakt med Stjärnorps Sportklubb och ser om vi kan boka söndag den 

18 augusti mellan 11-13, fika bokas för 25-30 personer. Kallelse skickas ut minst en månad innan 

via brev, kan göras via systemet, skall innehålla dagordning, samt information om var 

verksamhetsberättelse, årsredovisning, revisionsberättelse finns tillgängliga samt information 

om ev. inkomna motioner. Ordförande skickar ett utkast till kassören som åtar sig att fixa det 

elektroniska för att distribuera kallelsen samt att kontakta/förbereda revisorn. 

 

 

• 4 - Valberedningen 

Det har förekommit sjukdom i Valberedningen, så det är oklart hur långt arbetet har kommit.  

Beslut  Ordföranden tar kontakt med Holeby om hon ej hört något inom en vecka. 



 

 

• 5 – VA-projektet 

Tekniska verken har ännu inte lagt ut protokoll på sin hemsida från det informationsmöte som 

hölls den 25 april. Ordförande har efterfrågat protokoll samt videoinspelning från mötet men 

Tekniska verken kan till dags dato inte dela med sig av detta.  

Beslut  När informationen väl kommer åtar sig ordföranden att lägga upp den på hemsidan. 

 

 

• 6 – Vägunderhåll och förbättringar samt elledningar 

a)  Vägfogden informerar om arbetet med nedgrävning av elledningar skall grävas ner. En del av 

Lindsténs tomt har köpts för att kunna sätta upp ett nytt elskåp. Vad gäller den stora 

betongbron, så har man planerat att borra rakt igenom betongvalvet så att ledningen kan gå 

igenom, detta för att säkerställa att ledningen är skyddad. Sannolikt genomförs arbetet våren 

2026 (eventuellt våren 2025). Vad gäller den lilla bron kommer den och räckena behöva 

renoveras. Vägfogden föreslår att offert skall begäras från TFT (Tobias Forslind Entreprenad). 

 

Vad gäller den så kallade telegrafstationen så kommer dragningen innebära möjlighet för 

förbättrad dränering. Arbetet redan beställt och planerat. 

 

b)  En otursförföljd del av vägen har drabbats av upprepade översvämningar, vilket särskilt 

drabbat en av våra medlemmar. 

 

c)  Det har tidigare inkommit klagomål på att vägrenarna slagits precis innan midsommar (så att 

blomster förstörts) och dessutom på ett fult sätt. 

 

Beslut   

a) Vägfogden åtar sig att få in ett kostnadsförslag för arbetet med den lilla bron/räckena.  

b) Vägfogden skall försöka integrera arbetet med dränering vid telegrafstationen så att dränering 

även kan ske i den översvämningsdrabbade delen vägen. 

c) Ledamot Andersson och kassör Häggquist åtar sig att själva ordna röjning av vägrenarna, mot 

timdebitering. 

  

 

• 7 – Inkomna frågor/synpunkter från medlemmar 

En medlem har tyckt att saltningen inte har genomförts i tid. 

Beslut  Information kommer att ske i samband med årsmötet om att detta berott på problem 

med leverans av salt till vår entreprenör. 

 

 

 

 



• 8 – Hemsidan 

Ordförande tillika ansvarig för hemsidan påtalar att webbhotellet one.com, som sidan idag ligger 

hos, inte möter upp mot de behov vi har. Priset har också ökat utan att vi fått fler funktioner, de 

har snarare försämrats då det numera kostar extra för varje sida vi har på vår hemsida. 

Ordförande berättar att hon är nyfiken på att prova Vägfas på vagfas.se. Vägfas är skräddarsytt 

för väg- och samfällighetsföreningens behov. Man kan skapa debiteringslängd, skicka kallelser, 

debitera medlemsavgifter, boka betalningar och uppdatera medlemsregistret automatiskt. 

Ordförande har sett många fina hemsidor för andra vägföreningar som ligger hos Vägfas. 

Kassören berättar om Webbbväg. I Webbväg finn redan vårt medlemsregister och vi sköter 

faktureringen från det samt bokföring/redovisning. I Webbväg kan man även skicka ut 

möteskallelser via mejl men det finns även en posttjänst där man kan skicka ut brev till alla 

fastighetsägare utifrån medlemsregistret.  

• Beslut  Ordföranden ska börja med att titta på både Vägfas och Webbväg och sedan med hjälp 

av kassören se över vilken lösning som kan passa oss bäst samt kostnad. Detta är något som inte 

kommer att hinna göras klart till nästa möte men processen med att byta webbhotell ska sättas i 

gång. 

 

 

• 9 – Information från REV 

Inget att rapportera. 

 

 

• 10 – Övriga frågor 

Ordförande har försökt att finna skriftligt avtal med vår entreprenör Stjärnorps Skog och 

Trädgård AB men inte hittat något i de dokument som tillhör föreningen. Vägfogde meddelar att 

det inte finns någon skriftlig överenskommelse, det finns muntligt avtal om vägskötsel samt så 

sker avrop vid behov. 

 

• 11 – Avslutning 

Ordföranden avslutar mötet.  

 

 

 


